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秋天的校园漫游

今天学校组织了一次秋季校园游，我们带着欢快的心情走出教室，踏上铺满落叶的小路。天

空晴朗，阳光透过稀疏的云层洒在校园的每一个角落。枫叶、银杏叶和菊花交织在一起，把校园

装点得如诗如画。

走在林荫道上，脚下的落叶发出沙沙的声响，仿佛在为我们的行走伴奏。我抬头望去，枝头

的叶子像燃烧的火焰般红，黄叶则像铺在地上的金色地毯，微风吹过，带来淡淡的清香。我们在

教学楼前停下，拍照留念，把这份美好定格在相机里。

随后，我们来到操场，举行了简单的小游戏。大家分组比赛投掷飞盘，笑声和加油声充满整

个操场。秋天的阳光温暖而不刺眼，大家的心情也随之舒畅起来。活动间隙，我们坐在草地上，

欣赏远处的秋景，偶尔低头拾起一片特别的叶子，感受秋天的纹理与温度。

下午，我们在校园的小河边散步，河水清澈见底，映出岸边金黄的树影。几只鸭子悠闲地游

动，偶尔发出愉快的叫声，仿佛在欢迎我们。我们静静坐在河边长椅上，呼吸着清新的空气，心

情格外宁静。秋天的校园不仅美丽，还让人心旷神怡，每一次的漫步都像在阅读一本自然的画册。

临近放学，我们依依不舍地离开了校园。今天的秋游让我学会了用心去观察周围的美景，也

让我体验了与同学们共同度过美好时光的快乐。秋天的校园，是我心中最温暖的回忆。

景物描写词语：金黄、火红、清澈、明亮、稀疏、温暖、诗意

心情描写词语：欢快、舒畅、愉悦、宁静、依依不舍、惬意

活动描写词语：拍照、小游戏、漫步、欣赏、拾叶、游玩

Strolling Through the Autumn Campus

Today, the school organized an autumn campus tour. With joyful hearts, we stepped

out of the classroom onto the leaf-covered paths. The sky was clear, and sunlight

filtered through sparse clouds, illuminating every corner of the campus. Maple

leaves, ginkgo leaves, and chrysanthemums intertwined, decorating the campus like a

painting.

Walking along the tree-lined path, the fallen leaves rustled under our feet, as

if accompanying our steps with music. Looking up, the leaves on the branches burned

red like flames, while the yellow leaves formed a golden carpet on the ground. The

breeze brought a faint fragrance. We paused in front of the teaching building to take

photos, capturing this beauty in our cameras.

Next, we went to the playground and played simple games. We split into groups to

toss frisbees, laughter and cheers filling the air. The autumn sun was warm but not

dazzling, making everyone feel relaxed and happy. During breaks, we sat on the grass,

enjoying the distant autumn scenery, occasionally picking up a leaf to feel its
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texture and warmth.

In the afternoon, we walked along the small river in the campus. The water was

crystal clear, reflecting the golden trees on the shore. A few ducks swam leisurely,

occasionally quacking as if welcoming us. We quietly sat on the riverside bench,

breathing in the fresh air, feeling exceptionally peaceful. The autumn campus is not

only beautiful but also refreshing, and every stroll feels like reading a natural

picture book.

As school ended, we reluctantly left the campus. Today's autumn outing taught me

to observe the beauty around me carefully and experience the joy of spending quality

time with classmates. The autumn campus is the warmest memory in my heart.

Scenery words: golden, blazing red, clear, bright, sparse, warm, poetic

Mood words: joyful, relaxed, happy, peaceful, reluctant, comfortable

Activity words: taking photos, games, strolling, appreciating, picking leaves,

sightseeing


